
UPŠR  „Pješčana uvala”  

I ogranak br. 2/a 

Pješčana uvala, 23. veljače 2022. 

ZAPISNIK 

S 1. SJEDNICE UPŠR „PJEŠČANA UVALA“ 

održane 23. veljače 2022. s početkom u 18:00 sati 

u društvenom domu, Pješčana uvala, I ogranak 2/a 

 

Prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Perović Dragan i Simović Božo  

Opravdano odsutni: Modrušan Dragan, Peruško Aldo i Sokolić Nevio 

Ostali sudionici: tajnik Edi Čalić, N.O. Barbić Branko, S.K. Novosel Josip i Vuković 

Danijel 

DNEVNI RED 

 Otvaranje Sjednice 

 Utvrđivanje kvoruma 

 Usvajanje dnevnog reda 

Nadopuna dnevnog reda: 

7. Odabir redara u sportskoj luci 

6. Odluka o visini članarina (uz naplatu članarine i sankcije) 

 Radovi u lučici 

 Sanacija  šetnice 

 Naplata članarine i sankcije 

 Odabir redara u sportskoj luci 

 Izmjena  statuta 

 Razno 



Ad 1. Otvaranje sjednice 

Predsjednik udruge pozdravlja članove odbora i otvara sjednicu. 

Ad 2. Utvrđivanje kvoruma 

Utvrđuje se da upravni odbor ima većinu prisutnih članova za održavanje sjednice. 

Ad 3. Nadopuna i usvajanje dnevnog reda 

Usvaja se dnevni red s nadopunom točke 7. o odabiru redara u sportskoj luci i točke 6. 

Odluke o visini članarine (uz naplatu članarine i sankcije). 

Ad  4. Radovi u lučici 

Matej Njavro informira članove da je 15. siječnja 2022. zamijenjeno 45 muringa na velikom 

plutajućem pontonu. Prilikom pregleda ostalih vezova utvrđeno je da na vezu pod brojem 59 

špaga struže po kamenju, a na vezu pod brojem 67 je zbog pucanja špage oštećena barka 

člana Stelia Saina. Na navedenim vezovima je potrebno produžiti lance kako se isto ne bi 

ponavljalo. U planu je zamjena muringa na manjem pontonu koji je jedini ostao sa starim 

murinzima. Za zamjenu je potrebno 350m 22mm konopa, 150m 20mm konopa, 100m 26mm 

konopa, 20m lanca od 16mm promjera, te 60 škopaca. Cijena materijala iznosila bi oko 

17.000,00 kn. Radove kao i prethodni put može izvest zajedno s Dejanom Mickovićem s 

uovorom o radu. Nakon zamjene muringa na manjem pontonu, kroz slijedećih par godina 

preostati će samo održavanje postojećih. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Matej Njavro podsjeća članove da je  23. 09. 2017. obrt „DONDOLA" izvršio je pregled 

sidrenih lanaca pontona u sportskoj luci, te je ustanovljeno da se na mjestima križanja lanci 

troše i da su potrebne premosnice. Tadašnja situacija je sanirana.  

Ističe da je zajedno s Dejanom Mickovićem izvršio vizualni pregled i ustanovio da se dio 

lanca opet istrošio, te predlaže probni uron stručnih osoba poput obrta „Dondola" ili obrta 

„Murgonsi", da izvrše pregled i saniraju kritična mjesta, jer zamjena svih sidrenih lanaca je 

velika investicija za koju trenutno udruga nema novaca. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Matej Njavro informira članove da je na lukobranu došlo do kvara elektroinstalacija na 

ormarima zbog visokih plima i zapljuskivanja valova. Stoga se odlučilo podići ormariće za 30 

cm. Izradio je nacrt za nosač ormarića i dogovorio njegovu izradu s Daliborom Ćusom uz 



naknadu troškova. Potrebno je produžiti kablove od struje i cijev od vode za što će zajedno s 

Dariom Verbancem angažirati ljude koji mogu odraditi navedeni posao, te nastaviti održavati 

na godišnjoj bazi. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad 5. Sanacija šetnice 

Matej Njavro iznosi sljedeće: „Šetnica svakim danom predstavlja sve veći potencijalni 

problem. Postoji kritično mjesto koje se nalazi 10m od kraja koncesije. Radi se o ulegnuću 

potpornog zida šetnice. Sitni materijal koji je se nalazio s unutrašnje strane zida „iscurio" je, 

te su ostale šupljine dubine do 1,5m. Lučki inspektor naložio je udruzi obaveznu sanaciju do 

datuma 15. 03. 2022. Za sanaciju postoji više opcija.  

 Opcija bila kontaktirati projektanta Daria Franjula koji surađuje s gospodinom 

Jukanom koji izvršava građevinske radove. Nakon izlaska na teren građevinara, 

projektanta i statičara, ustanovljeno je da se radi o nezgodnom projektu. Statičar 

je objasnio kako postoji velika opasnost od klizišta na kritičnom djelu ne samo 

šetnice već i djela ceste. Projektant je nakon nekoliko dana iznio prijedlog 

projekta. Prijedlog je odbijen zbog prevelikih iznosa troškova. 

 Opcija je bila kontaktirati neovisnu građevinsku firmu koja bi sanaciju izvela uz 

naše i njihove prijedloge na što jeftiniji način. Riječ je o opreznom preslagivanju 

kamenja potpornog zida te njegovom fugiranju, te zatim ulijevanju betona u 

šupljine. Na taj bi se način plombirao taj dio šetnice čime bi mu se produžio vijek 

trajanja. Problem erozije ne bi bio riješen kao ni klizišta, no dalo bi nam vremena 

u pregovorima s Općinom u vezi sanacije cijele šetnice. Prijedlog je dan na 

razmatranje do slijedećeg sasjedanja. 

 Opciju je predložio Aldo Peruško te ona glasi ovako: „Budući da još nismo 

odredili nikoga tko bi mogao sanirati istu iznosom do 15.000,00 kuna smatram da 



to izvršimo u vidu akcije članova udruge kad je nivo vode nizak, a to su slijedeći 

dani:  

 28.02. ponedjeljak u 14.30 sati 

 01.03. utorak u 15.00 sati 

 02.03. srijeda u 15.30 sati 

 03.03. četvrtak 16.00 sati 

Ako u prva tri dana izađemo iznad nivoa vode 1m, a to možemo, daljnje radove izvodimo i 

kad bude voda višeg nivoa. Moja pretpostavka je da vlastitim akcijama i radovima ne 

potrošimo iznad 5.000,00 kuna. Samo moramo odrediti ekipu onih koji žele raditi, ne iznad 

10 ljudi i dobro pripremiti plan i hodogram rada.“ 

Simović Božo predlaže da radove na sanaciji šetnice treba izvršiti tvrtka koja izvodila iskope 

na objektu u vlasništvu gospodina iz Pule koji je u neposrednoj blizini šetnice i potpornog 

zida. Radovi su direktno utjecali na ubrzano propadanje šetnice. Troškove izvođenje radove 

treba snositi izvođač, a trošak nabave materijala snosi UPŠR Pješčana uvala. Naknadno će se 

ustanoviti što je po tom pitanju moguće učinitit. 

Perović Dragan predlaže da možemo privremeno zatvoriti šetnicu u slučaju da ne uspijemo 

do 15.3.2022. izvršiti sanaciju prema zahtjevu inspekcije Lučke kapetanije Pula. Prijedlog je 

jednoglasno prihvaćen. 

Ad 6. Naplata članarina i sankcije 

Predsjednik udruge iznosi sljedeće: Plaćanje članarine izvršava se po 14. Članku statuta u 

cijelosti najkasnije do 31.03. tekuće godine. Sve osobe koje do tada ne izvrše plaćanje 

članarine biti će popisane, te će taj popis biti predan Stegovnoj komisiji. Stegovna komisija 

će zatim u dogovoru s Upravnim odborom i Tajnikom udruge odlučiti kako postupiti prema 

dužnicima. Bez obzira što su uplatnice za 2022 godinu podijeljene, Upravni odbor dužan je 

početkom svake godine donijeti odluku o visini članarine za tekuću godinu. Budući se ona 

nalazi u financijskom planu kojeg je usvojila skupština, na nama je da tu odluku donesemo i 

da formalno bude zapisana u zapisniku.  

 



Prijedlog plaćanja članarine za 2022. godinu:  

o članovi koji imaju ugovor o dugoročnom pravu korištenje veza i brodicu na vezu plaćaju 

članarinu prema dužini veza: 

 članarina za vez dužine od 10m je 1.500,00 kn godišnje 

 članarina za vez dužine od 8m je 1.200,00 kn godišnje 

 članarina za vez dužine od 6m je 900,00 kn godišnje 

 članarina za vez dužine od 5m je 500,00 kn godišnje 

o članovi koji imaju ugovor o dugoročnom pravu korištenje veza i nemaju brodice na vezu 

plaćaju 100,00 kn godišnje 

o članovi koji nisu nosioci dobivanja veza, ali su korisnici veza plaćaju punu cijenu za vez 

na brodicu 

o ostali članovi plaćaju članarinu za kalendarsku godinu u iznosu od 100,00 kn 

Zadužuje se tajnik udruge da pošalje  pismenim putem opomene  članovima koji nisu 

podmirili članarinu od 2021. godine. 

Ad 7.  Odabir redara u sportskoj luci 

Matej Njavro iznosi: Uloga redara u sportskoj luci ne smije biti zanemarena. Redar u 

sportskoj luci je tijelo nadležno za provođenje odredbi Pravilnika, što proizlazi iz članka 25. 

Pravilnika o načinu stjecanja, upravljanja, korištenju veza, redu i radu u sportskoj luci 

„Pješčana uvala". Redar ima važne zadaće poput kontrole lučice, raspoređivanju plovila, 

obavještavanju i reagiranju ukoliko se odvijaju nedozvoljene aktivnosti, reagiranju prilikom 

havarija, te brojnom održavanju lučice. Prethodnih godina tu je funkciju upotpunjavao Aldo 

Sandri. Predlažem da ponovno oformimo osobu za ispunjavanje ove funkcije, odnosno da ju 

Aldo Sandri zbog svih stečenih znanja od prijašnjih godina nastavi obavljati uz naknadu. 

Sandri Aldo je predložen za redara u sportskoj luci te je jednoglasno prihvaćen. 

Predsjednik predlaže da bi bilo dobro dva puta godišnje obaviti pregled sportske luke od 

strane članova sportske sekcije. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad 8. Izmjena statuta 

Matej Njavro iznosi: Izmjenu statuta mora prihvatiti Skupština. Slijedeća Skupština održati će 

se krajem godine. Ideja je takva da kroz svaku slijedeću sjednicu Upravnog odbora prođemo 



redom kroz par članaka gdje ljudi imaju primjedbe, te raspravimo. Na taj ćemo način imati 

vremena da razmislimo o promjenama pogotovo ukoliko bude neslaganja. Prvo ćemo početi s 

izmjenama statuta, te zatim pravilnika. Članovi upravnog odbora su jednoglasno prihvatili da 

se dopuna i izmjena statuta i pravilnika izvrši prije održavanja godišnje skupštine. 

Ad 9. Razno  

Postavljeno je pitanje da li gospodin Mirko Šeb ima službeno 2 veza? 

Zadužuje se tajnik da provjeri ugovore. 

 

 

Sjednica je završila u 20:30 sati. 

 

 

 


